
 

Vandpytten – Bestyrelsesmøde d. 16.5.22  

Deltagere: Sofie, Emil, Jakob, Katrine, Herdis, Ingelise. 

Afbud: Lasse, Sune, Klaus. 

Mødeleder: Herdis 

1. Opsamling på referat fra sidste møde. 

• Mødet med boligselskabet bliver d. 25-5 kl 13.30 Rune, Herdis og Katrine 

deltager. 

• Grundet den nye samtidighedsferie var der ikke afholdt ferie i 2021, hvorfor 

der skulle laves hensættelser. Fremadrettet har Børneringen informeret om, 

at det kun vil være små reguleringer hvert år.. 

• Manglende corona refusion fra kommunen. De havde lovet, at det skulle 

drøftes omkring 31. marts, men nu er informationen, at det bliver i den 

kommende uge. Vi afventer svar. 

• Overenskomst (punkt flyttes til næste gang) 

• Vi vil høre forældregruppen om de har nogle i deres netværk, der vil være 

med til at sponsorere nye elcykler. Katrine laver et skriv herom. Det blev 

italesat på forældremødet som en god mulighed. 

 

 

2. Konstituering af bestyrelsen 

 

Formand: Jakob Aagaard  

Næstformand: Katrine Rhiger 

Medlemmer: Lasse Sangill, Sofie Søndergaard og Sune Vest 

Suppleant: Emil Frederiksen 

Medarbejderrepræsentant: Klaus Jensen 

Ansvarlige for udvalgene: 

Legeplads og fonde/legater: Katrine Rhiger 

Ansættelser: Lasse Sangill 

Det sociale: Sune Vest 

Kommunikation og arbejdsmiljø: Jakob Aagaard 

 

3. Budgetopfølgning: 

Økonomiopfølgning gennemgået for 1.1.2022-30.4.2022 



Periodens resultat er på -81.243, hvilket skyldes, at der er forudbetalt 

kvartalsregninger for EL, administration og revision.  

Der er et merforbrug på lønninger, hvilket skyldes en ansættelse på 20 timer om 

ugen, som ophører 31.5.2022. Herefter vil forbrug til lønninger være lavere og det 

udlignes. Der mangler udbetaling af refusioner for sygefravær i april måned.   

Vi har stadig udgifter til afskrivninger fra køb af Vandpytten på 58.000 om året, som 

er afviklet om to år.  

 

 

4. Kort introduktion og spørgsmål til materialet, der er er sendt ud med 

dagsorden.  

- Kravspecifikationer til godkendelse af Privatinstitutioner:  

Det er de krav Vandpytten er godkendt med, da vi søgte om godkendelse, og som 

er gældende. Siden godkendelsen er det vedtaget, at vi forpligter os til at have en 

driftgaranti svarende til 1 ½ måned i stedet for 3 måneder. Driftsgarantien er betalt. 

Vi forpligter os til at holde åbent 50,5 timer om ugen for at opretholde 

driftstilskuddet, men Vandpytten har en åbningstid på 52,25 timer. Der gives ikke 

tilskud for de timer, der er over 50,5. Det kunne give mening at drøfte ændringer i 

åbsningstiderne for at spare på personaletimer. Punktet drøftes på næste møde, 

hvor Herdis fremlægger en oversigt over brug og behov for pasning i ydertimerne.  

- Vandpyttens vedtægter: 

Vedtægterne blev ændret i 2020, da vi blev registreret som privat selvejende, så vi 

ikke er skattepligtige i forhold til et evt. overskud.   

- Virksomhedsplan: 

Virksomhedsplanen er gældende fra 2021-2023. Når den skal revideres, så skal 

forældrebetalingen rettes. Forældrebetaling bliver også et punkt til næste møde. Vi 

må evt. regulere forældrebetalingen grundet stigende udgifter til blandt andet El, 

forplejning osv.  

- Forretningsorden: 

Denne beskriver bestyrelsens arbejde og retningslinjer. 

- Forældrefolder 

Forældrefolderen er tilgængelig på hjemmesiden, og er udarbejdet for at sikre mest 

hensigtsmæssig kommunikation mellem forældre, personale, ledelse og 

bestyrelsen.  

- Kompetencematrix 

Vores Matrix giver et overblik over, hvilke ansvarsopgaver ledelsen, personale, 

formand og bestyrelse skal varetage. Opgaverne er defineret med A (ansvar), G 

(godkender), I (indstiller), D (deltager) og O (orientering).  



- Bestyrelsens årshjul 

Der er udarbejdet et årshjul til planlægning af møder, som der tages udgangspunkt i 

når der laves dagsorden 

 

5. Praktiske opgaver: 

 

- Oprettelse af de nye medlemmer i bestyrelsen som reelle ejere hos 

Erhvervsstyrelsen er gennemført. 

- Nye medlemmer og suppleant er oprettet i Board Office. (Sofie følger op på om 

hun har modtaget link.)  

- Tavshedserklæringer og Samtykkeerklæring for nye medlemmer er 

underskrevet. 

- Nye medlemmer skal tilmeldes bestyrelseskursus i Børneringen. Herdis og 

Ingelise deltager også.  

- Der er indhentet legitimation fra nye medlemmer til Nykredit Bank. 

 

6. Forældrearbejdsdagen 

Der er sendt ny legepladsrapport til bestyrelsen. De anmærkninger der er i rapporten 

bliver udført af HENKA og nogle opgaver afvikles til forældrearbejdsdagen. Der er 

tilmeldt 14 voksne til arbejdsdagen, og 21 voksne/17 børn til grill arrangement herefter.  

Sune sørger for indkøb af pølser og brød. 

Sofie og Lars sørger for indkøb af sandwich til om eftermiddagen. 

Herdis sørger for indkøb af drikkevarer.  

Der er lavet oversigt over arbejdsopgaver og indkøbt materialer. Klaus og Herdis 

deltager i arbejdsdagen.  

 

7. Orienteringspunkter fra ledelsen: 

 

- Der er kommet et tilbud i forhold til beplantning til nabo, men vi afventer 

godkendelse fra naboen. Det er boligsselskabet, der har samarbejdet med 

naboen.  

- Vi har modtaget et tilbud fra Vention på service på vores ventilationsanlæg, som 

igangsættes. Ifølge vores kontrakt hos JT3 har vi en aftaleperiode med 3 

måneders varsel, før påbegyndelse af en ny periode. Det undersøges nærmere 

om det er fra underskriftsdatoen.  

- Forplejning: Vi er opmærksomme på, at priserne for indkøb af råvarer pt er 

stigende. 

- Bålhytte: Vi har et ønske om at investere i en bålhytte med et tilskud fra 

Vandpyttens venner. Der er indhentet et tilbud, som dog ligger lidt højere end 

forventet, og flere tilbud indhentes.   



- Hvad er vi optaget af lige nu? Vi har fokus på udviklingsprojektet Leg for dig, 

som fylder meget i vores hverdag. Sideløbende arbejde vi med Krible Krable, 

men det fylder ikke helt så meget, som vi plejer.  

 

8. Eventuelt 

I forhold til udarbejdelsen af APV er vi i gang med at undersøge bedre belysning i 

vores vuggestuemiljø i 2022. Emil og Herdis følger op på dette. 

Vi drøftede, hvordan vi kan få flere forældre til at deltage/bidrage til arbejdsdage, 

forældremøder og andre arrangementer. Vil det give mening at gøre det tydeligt at 

bedsteforældre også må deltage? 

Der sendes et skriv ud til alle forældre, hvor der opfordres til at alle overholder 

tidsfrister for tilbagemeldinger på deltagelse i arrangementer, ferieafholdelser osv.   

 

 

 

 


